
Inspreken Raadscie iz Raadsvoorstel Centrumgebied 
 

Goedenavond. Mijn naam is Gerard Lieverse en ik ben voorzitter van de Stichting Hofstede Batestein. 

Ik spreek hier tevens namens Stichting Landgoed Bredius, hier vertegenwoordigd door bestuurslid 

Bernt Feis. 

 

Wij zijn blij dat het raadsvoorstel nu ter besluitvorming voorligt. Er is lang aan gewerkt met veel 

partijen. 

Het is ook goed dat het raadsvoorstel er nú ligt gezien de stand van zaken bij de hofstede cq 

Brediusboerderij. Zoals u wellicht vernomen hebt is onze stichting gestart met de 

aanbestedingsprocedure.  

Gezien de locatie van de boerderij te midden van het Centrumgebied is een gecoördineerde aanpak 

verreist van de restauratie en de herinrichting. Eerst de ene bouwput en vervolgens de andere zou 

voor alle betrokken partijen heel vervelend zijn, overlast geven en veel extra werk en kosten met zich 

meebrengen. 

Om voor de horeca-exploitatie in de hofstede een goede start mogelijk te maken, is tijdige realisatie 

van de nieuwe entree vanaf de Van Kempensingel ook essentieel. 

 

Op de informatiebijeenkomst van onze beide stichtingen t.b.v. uw fracties op 30 januari jl. hebben 

we een impressie getoond waarop goed zichtbaar werd welke verfraaiing de nieuwe entree oplevert. 

Met deze nieuwe entree komt er een centrale toegang naar de hofstede, de dierenweide, het 

Natuur- en Milieu Educatiecentrum in de Brediusschuur alsook naar de speelvoorziening voor de 

jonge kinderen. 

Op deze wijze ontstaat er nieuw dynamisch centrum in het hart van het Landgoed. Dit geeft een 

meerwaarde voor alle partijen in het landgoed en daarmee voor de Woerdense gemeenschap. 

 

Derhalve ondersteunen wij het raadsvoorstel voluit en hopen van harte dat u het raadsvoorstel wilt 

aannemen zodat we nu snel aan de slag kunnen en zichtbaar kunnen maken waar we ons de 

afgelopen jaren voor ingespannen hebben. 

 

Dank u wel voor uw aandacht. 


